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Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny, nawiązując do sprawy rewitalizacji ulicy Długiej i zaplanowanych w budżecie 

środków na remont budynków, zgłosił wniosek, aby partery budynków, które zostaną 

zakwalifikowane do remontu przeznaczyć na przestrzenie użytkowe. Zwrócił uwagę, że 

zgodnie z koncepcjami, które do tej pory Miasto Słupsk opracowało, docelowo w parterach 

ma być funkcja użytkowa, ulica ma być deptakiem itd. Wyraził zdanie, że planowane remonty 

będą bardzo dobrą okazją, żeby chociaż w tych nieruchomościach tę koncepcję zrealizować.  
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